
Bridgeclub Pieterman, verslag van de AV van 23 maart 2025 

Aanwezig : 28 leden, waaronder bestuursleden Jens, Marc, Treesje, Mariola, 
Lieve en Michel. Compi en Rutger zijnverontschuldigd, 

 

 

Voorzitter Jens doet welkomswoord en stelt de agenda voor. 

Jens heeft een Powerpoint-presentatie gemaakt en leidt de vergadering, 

Verslag van Michel. 

 

Verslag : Overzicht 2024 

Na het samengaan van Pieterman en ’t Begijntje de ploegen verder onder 
de naam BC Pieterman, 

Een nieuwe voorzitter trekt de kar met als doel : Leuvense bridge opnieuw 
leven inblazen, zowel voor 

Recreatieve als voor de competitieve bridger. De clubkas van ’t Begijntje zal 
worden gebruikt in dezer. 

Bestuur is als volgt samengesteld :  

Jens Jossaer, voorzitter 

André Leplat : Penningmeester 

Lieve Van Hooymissen : Bar & festiviteiten 

Rutger Vanmechelen : Competitie 

Dirk Van Compernolle : ICT 

Treesje Raemaekers : Ledenwerving 

Marc Craenen : Opleiding 

Mariola Van Dongen : Materiaalmeester 

Michel Samson : Secretaris 

 



Verslag : Overzicht 2024 

Rekenprogramma BridgeCalc: nieuw programma in België, de bedoeling is 
dit overal te gebruiken. 

De start was veelbelovend maar door de vele updates is het zowat 
verzopen. 

We zijn dus teruggegaan naar oud systeem, maar doel blijft om BridgeCalc 
te gebruiken want het zal HET standaardprogramma worden omdat 
Messerbridge waarschijnlijk zal verdwijnen bij een nieuwe update van 
Microsoft. We gaan dus implementeren zodra er stabiliteit is. 

 

Verslag : Overzicht 2024 

Geluidspanelen zijn aangebracht om de klachten over het weergalmen in 
de grote zaal aan te pakken.  

Compi heeft er uitgebreid onderzoek naar gedaan, getest en een paneel 
gevonden dat prijs/kwaliteit aanvaardbaar is. 

Er is een investering van ongeveer 1000,00 € gebeurd met een algemeen 
positief resultaat, deze kunnen nog versierd worden met een afdruk bij een 
leuk idee : voorstel is zeer welkom. 

 

Verslag : Overzicht 2024 

Er was zeer slechte internetconnectie in het gebouw, het intern netwerk is 
uitgebreid en er is nu overal connectie. 

Het mobiele telefoontoestel in terug vervangen door een vast toestel. 

Toegang en gebruik mailboxen zijn opgekuist en opnieuw geïnstalleerd door 
Compi. 

De website is opgekuist met meer structuur, betere indeling, een 
hoofdpagina met de speeldagen. 

Er worden nieuwsbrieven naar de leden gestuurd, oorspronkelijk door de 
voorzitter, Rutger heeft dat overgenomen wegens teveel professionele 
bezigheden van de voorzitter. Er volgt nu 1 nieuwsbrief per maand. 



 

Verslag : Overzicht 2024 

De dupliceermachine was 10 jaar geleden een dure aankoop maar werd 
nog maar zelden gebruikt en heeft nooit een onderhoud gekregen wat 
nochtans noodzakelijk is om de 3 jaar of om de 50.000 giften. 

Wegens de drukte van de namiddagen is duplicatie een noodzaak 
geworden en is er beslist de machine op te sturen voor onderhoud naar 
Polen, zowat de makkelijkste oplossing ! Alles mooi verlopen en machine 
volop in gebruik nu. 

 

Verslag : Overzicht 2024 

Om de brandveiligheid te garanderen zijn er rookmelders geplaatst omdat 
het algemeen systeem van het gebouw defect is. 

De defecte brandblussers zijn verwijderd en vervangen door nieuwe. 

 

Verslag : Overzicht 2024 

De kroegentocht onder leiding van een arbiter zorgde voor een mooie 
namiddag zonder noemenswaardige klachten of incidenten. 

Er waren 54 paren, we hadden een mooi parcours met een goede 
voorbereiding. 

De Begijntje Semi-Marathon had 27 paren, een goede leiding met Robert. 
Begint meer op een echte marathon te lijken met 63 giften. 

Eindelijk een Leuvens paar dat nog eens wint : Proficiat Compi – Piet 
VDReet. 

Leuvens paar Danille en Siska haalden de 1° sessieprijs waarvoor proficiat. 

 

Verslag : Overzicht 2024 

Tafelbezetting op een maandag van 13 naar 18 tafels in december en nog 
stijgende, dus leve de dupliceermachine. 



Woensdag 7 à 9 tafels, donderdagnamiddag 6 à 8 tafels, butler 
donderdagavond 5. 

Zondagochtend is onder waakzaam oog van Lieve uitgegroeid tot een 
sessie van 9 tafels met gedupliceerde giften. 

 

Competitie 2024-2025 

Pieterman 5 stijgt van Liga 1 naar NAT 3 : Proficiat Michiel, Johan, Lieve, 
Dirk, Eline, Fenna, Erik en Bert. 

Pieterman 4 gaat van NAT 3 naar Liga 1 

Pieterman 10 daalt naar Liga 2 

Mooi resultaat voor Pieterman 1 dat zich handhaaft in ERE ( Piet-Compi-
Ben-Cuppie-Dirk-Tom). Hun resultaat garandeert ons ook 2 speeldagen van 
eredivisie in ons lokaal. 

Blijven ook in hun reeks : Pieterman 2 in NAT 2, Pieterman 3 in NAT 3.  

Blijven ook in liga 2 in hun reeks : Pieterman 6, Pieterman 8 en Pieterman 9. 

 

Verslag Financiën 2024  

In de uitgaven speelt het kostenplaatje van het gebouw een grote rol : 
46.000,00 €, kosten Liga, opleidingen en tornooien : 18.000,00 €. 

Dit wordt opgevangen met lidgelden en inleggelden van 38.000,00 €, 
inkomsten van sponsoring, subsidies en extra tornooien voor 8000,00 €. 

Dank zij inkomsten van de bar wordt het jaar afgesloten met een break-
even. Rekeningen gecheckt door commissarissen Jan Nouwkens en Hubert 
Verbeke. 

Woord van de commissaris Hubert Verbeke : rekeningen kloppen met dank 
aan penningmeester voor hulp. Verzoek tot kwijting bestuur. Er zijn weinig 
middelen gebruikt voor publiciteit : moet beter. Excell wordt beter 
vervangen door een boekhoudprogramma, er wordt gekeken naar de 
secretaris om dit op te lossen. 



Bij handklap wordt er kwijting verleend aan het bestuur. De 
commissarissen worden verzocht ook volgend jaar hun mandaat voort te 
zetten. 

 

Verslag : 2025 in de steigers 

Vooreerst starten we in september met workshops, door alle leden te 
volgen wie kan. Workshop 1 zal over slem bieden gaan. 

Staan nog op het programma : uitkomen, Speelplan maken, Competitief 
bieden enz. 

Hou de website en de aankondigingen in het oog. 

 

De begeleiding op woensdag gaat door voor cursisten uit de afgelopen 
cursus en het vorige jaar, wordt nu elke woensdag in plaats van om de 2 
weken. 

Momenteel wordt dit opgevolgd door bestuursleden en Wilfried, anderen 
mogen zich zeker kandidaat stellen. 

 

De beginnerscursus voor maart werd afgelast wegens te weinig 
inschrijvingen, die van september zal hopelijk kunnen doorgaan. We 
moeten meer reclame maken maar de jeugd is moeilijk te overhalen, in 
Nederland en Frankrijk zit bridge in het schoolpakket, hier krijg je het niet in 
het leerplan. 

Inschrijvingen komen ook veelal via VBL, zijn veelal mensen met veel tijd 
die zich inschrijven. 

 

Zonder CTL geen clubtornooi, dank aan onze CTL’s, dit is geen gemakkelijke 
opdracht. Er wordt nog gewerkt in Messerbridge en er zijn interventies nodig 
bij onvoldoende biedingen, voor de beurt uitkomen, verzakingen en storend 
gedrag.  

Een interne opleiding start op 14 april, inschrijven maar !  

 



In de traditie van ’t Begijntje gaan we starten met een jaarlijks individueel 
tornooi met aansluitend BBQ voor leden van Pieterman, Begijntje kan nog 
een deel sponsoren zodat we tegen zeer schappelijke prijs dit kunnen 
aanbieden. De datum wordt bepaald op de volgende bestuursvergadering 
en we zullen zeker vrijwilligers nodig hebben. 

 

Er komt een vervolgcursus door Compi, die momenteel ook een cursus 
geeft in het Engels, hou de datum in het oog. 

 

De volgende kroegentocht is op zaterdag 2 augustus, we mikken op 70 
paren en hebben nog wat vrijwilligers nodig die in de kroegen het verloop in 
de gaten houden. Eventueel met bonnen werken, Jens en Michel 
onderzoeken dit en gaan in gesprek met de cafébazen. 

 

Vrijdag 26 december is het marathon ipv halve marathon, we zetten 
reclame op VBL en RBBF kalender en mikken op 40 paren, wat ongeveer de 
maximum capaciteit is.  

 

De Channel Trophy, een internationaal jeugdtornooi tussen Frankrijk, 
België, Engeland en Nederland wordt dit jaar in België gespeeld en dit 
gebeurt in Pieterman. Jens en Wouter zijn hier de verantwoordelijken voor 
ons land en dit loopt van 19-21 december. 

Dit vergt wel wat organisatie voor slaapgelegenheid en eten voor 120 
personen. Leuk om mee te maken en erg leuk om eens te komen kijken. 

 

Achter de schermen van onze organisatie en ons bestuur zitten we niet stil. 
We proberen aan ledenwerving te doen, we zullen de werking van de bar 
herbekijken, het boekhoudprogramma opstarten en zeker de hoffelijkheid 
aan tafel meer controleren. Bij niet-naleving van de beleefdheid zal de CTL 
meer ruimte krijgen en kunnen overgaan tot puntenaftrek. 

Hier op aansluitend : we willen dat iedereen zich goed voelt, zich thuis voelt 
en respectvol wordt behandeld in de club. 



Als er een klacht of probleem is willen we die ook echt behandelen, we 
moeten wel de context kennen! Stuur daarom bij een probleem een email 
naar info@bcpieterman.be met je klacht of opmerking. Deze zullen in 
eerste instantie door Jens Jossaer en Michel Samson worden besproken en 
indien nodig als er geen oplossing komt, worden besproken in het bestuur. 

 

Wij danken jullie voor je tijd en tot aan tafel of de bar. 

 

 

De secretaris, Michel 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:info@bcpieterman.be

